

Title (en)

Fitting for a window or a door.

Title (de)

Beschlag für ein Fenster oder eine Tür.

Title (fr)

Ferrure pour une fenêtre ou une porte.

Publication

EP 0620350 A1 19941019 (DE)

Application

EP 94104018 A 19940315

Priority

DE 4308394 A 19930316

Abstract (en)

According to an exemplary embodiment of the invention there are provided, in the region of a corner deflection 10 of the drive-rod system 16 of a sash/leaf frame, two engagement elements 26, 38 of which a first engagement element 26 serves to fix a tilted-slightly-open position of the sash/leaf frame and a second engagement element (38) serves to lock the sash/leaf frame. The two engagement elements 26, 38 engage respectively into first engagement means 32, 36 and second engagement means 44 of a fitting part 24 on the window/door frame. In this arrangement, the engagement means 44 is fitted on the fitting part 24 on the window/door frame such that it can be adjusted transversely with respect to the plane of the window/door frame. <IMAGE>

Abstract (de)

Nach einem Ausführungsbeispiel der Erfindung sind im Bereich einer Eckumlenkung 10 des Treibstangensystems 16 eines Flügelrahmens zwei Eingriffselemente 26, 38 vorgesehen, von denen ein erstes 26 zur Festlegung einer SPALTKIPP-Stellung des Flügelrahmens dient und ein zweites 38 zur Schließverriegelung des Flügelrahmens. Beide Eingriffselemente 26 und 38 greifen in erste Eingriffsmittel 32, 36 bzw. zweite Eingriffsmittel 44 eines blendrahmenseitigen Beschlagteils 24 ein. Dabei ist das Eingriffsmittel 44 quer zur Blendrahmenebene an dem blendrahmenseitigen Beschlagteil 24 verstellbar angebracht. <IMAGE>

IPC 1-7

E05D 15/52

IPC 8 full level

E05C 9/18 (2006.01); **E05C 17/06** (2006.01); **E05D 15/52** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05D 15/523 (2013.01); **E05Y 2900/148** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] EP 0051309 A2 19820512 - WINKHAUS FA AUGUST [DE]
- [DA] DE 2753262 A1 19790531 - HANS SCHÄFER RUPPERSWIL FA
- [DA] DE 3022163 A1 19811224 - WEIDTMANN WILHELM KG [DE]

Cited by

CN108756555A; DE202009010514U1; EP1538298A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0620350 A1 19941019; EP 0620350 B1 19970108; AT E147474 T1 19970115; DE 4308394 A1 19940922; DE 59401498 D1 19970220

DOCDB simple family (application)

EP 94104018 A 19940315; AT 94104018 T 19940315; DE 4308394 A 19930316; DE 59401498 T 19940315